
El nou pont de Can Donat en construcció 

fer responsable? En més d'una ocasió ens hem plantejat el per qué estem 
dins I'Ajuntament; podem assegurar que uns d'una manera, els altres d'una 
altra, tots tenim la mateixa intenció: contribuir a que el pöble arribi 
a tenir tot ei que precisa a nivell social i economic. Ningú però, pretén amb 
aquest càrrec, treure'n un lucre personal i fins i tot economic, com s'ha prêtés 
acusar més d'un cop. 

Hi ha qui, amb la millor intenció, ha criticat les nostres decisions o actes. 
Això ens sembla molt bé, però amb el que no podem estar d'acord és amb 
aquelles persones que fent us dels seus càrrecs o bé de les influències que 
poden tenir damunt la gent, han prêtés perjudicar tota la tasca que, si hem 
de ser sincers, no és pas gens fàcil de dur a terme i, més vegades que menys, 
es fa realment esgotadora 

És dar, no podem des d'aquí enumerar totes i cadascuna de les coses que 
hem prêtés fer o que s'han fet. Tarnpoc citar tots aquells casos que per in-
tervenciò indirecte d'algunes persones no s'han pogut aconseguir, però volem 
citar tot allò que ens sembla transcendent i que s'ha fet. I a la vegada volem 
demanar, a tots els qui viviu a Sta. Eulàlia, que intentessiu reflexionar una 
mica abans de fer manifestacions que la majoria de vegades han sigut falses. 
I tot per no conéixer prou bé la realitat, o bé per deixar-vos influir pel que 
diu aquest o l'altre. Ens agradaría que preguntessiu, si no sabeu prou bé una 
cosa, abans de fer declaracions que no són pas correctes. 

En ñ, no obstant totes les dificultats, alguna cosa profitosa sí que veiem 
que s'ha fet i en volem fer menció: 

A nivell d'ensenyament, a principis de curs van inaugurar-se quatre aules, 
fent així possible l'ensenyament deis 8 cursos de E. G. B. per separat. Actual-
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